



Cennet Koru

KELESOGLU HOLDING



Welcome the life from the window of "Cennet - Paradise"

استقبل الحيا ة من نافذة بستان الجنة



Have a place of "paradise- Cennet" in Küçükçekmece

Cennet Koru, in which you will wake up with woodnotes from pine trees and you will welcome a deep blue day in your balcony, is just beside the greatest high forest of the region and it is at your disposal with its unique location with the sea and the greenery.

تملك بيت ببستان الجنة علي بحيرة كوتشوك شيكميجي

!في بستان الجنة، تسيقظ علي اصوات الجنة، تسيقظ علي اصوات الججاد الصنوبر التي تتطاير مع نسيم الهواء العليل و تستقبل مشهد البحيرة الزرقاء الصافية الجميلة من شرفتك و يحيط بك بستان من النباتات والأشجار ويجذبك بخضاره المرطب للعين و نسيم هواءه النقي المجدد للنشاط والحيوية. نعم، هذه البيئة الفريدة ستكون في جوارك وفي إسعادك















Advantageous location, easy access

5 minutes to Metrobus, 1 minute to Marmaray, 8 minutes to Ataturk Airport 300 meters to Kanal Istanbul (Second Bosphorus of İstanbul) and Küçükçekmece Lake, 2 km to E-5 highway, 5 km to E-6 highway, Kanuni Sultan Süleyman Hospital and Marmara Sea

مّتع موقع مميز وسهولة في التنقل

فقط ٥ دقائق الي محطة المترو بوس ١ دقيقة واحدة الى مارماراي

٨ دقائق الى مطار اتاتورك

٣٠٠ متر الي قناة اسطنبول (والتي تعد البوسفور الثاني باسطنبول) وبحيرة كوتشوك شيكميجي

۲ كم الي طريق ال E-5 السريع

ه كم الي طريق ال E-6 السريع و مستشفي السلطان سليمان وبحر مرمرة





OTHER PROJECTS

مشاريع أخري



CAPACITY BAKIRKÖY



VADISTANBUL AYAZAĞA/MASLAK



KORU FLORYA



ATAKÖY KONAKLARI



PELICAN HILL BÜYÜKÇEKMECE



HISTORIA FATÎH



AUTOPIA



GÜNYÜZÜ KONAKLARI BEYKOZ



METROPORT BAHÇELİEVLER



YASEMIN KONAKLARI BAHÇELİEVLER



A PLUS



FECZACIBAŞI KAVACIK



PELICAN MALL



FLYINN



YALIN EVLER



CENNET KORU KÜÇÜKÇEKMECE



COUNTRY LIFE



ARKETIP EVLERİ



DENIZISTANBUL

Founded in 1979 to create qualitative projects and add value to the lives of people, Keleşoğlu Holding, since then to nowadays has conducted 33 efficient projects cooperating with 22 different local and international architects.

Keleşoğlu Holding, which develops housing, shopping mall, commercial and mixed projects specifically in central locations of metropolises, has built total of 2 million 667 thousands square meters of living space and commercial area since founding.

Having a series of symbolic projects, which add value to the sector and locations, such as Capacity, Pelican Mall, Historia Fatih, Flyinn, Metroport, Koru Florya, Vadistanbul, Pelican Hill, Ataköy Konakları, Arketip, Yalın Evler, Cennet Koru, Denizistanbul in its portfolio, Keleşoğlu received many international awards with its sectoral experience.

كيليش أوغلو القابضة أنشئت في عام 1979 بهدف تطوير مشاريع مميزة والتي تضيف قيمة لحياة الناس، من الهاضي حتى الوقت الحالي قد أنجزت 33 مشروعا مع 22 مهندس معماري «محليين و دوليين».

على وجه الخصوص، كيليش أوغلو القابضة، قد طورت مشاريع سكنية، و مراكز التسوق، والهشاريع التجارية و مجمعات متكاملة في النقاط المركزية للمدن الحضارية، و منذ إنشائها حتى الوقت الحالي أنجزت ما مجموعها 2 مليون 667 ألف متر مربع من الهشاريع السكنية والتجارية.

كيليش أوغلو القابضة بتجاربها الكثيرة في القطاع بكثير من المشاريع المثالية التي اضافت قيهة للقطاع والمواقع, مثل كابا سيتي، بيليكان مول، هيستوريا فانح، فلاي إن، ميتروبورت، كورو فلوريا، وادي استانبول، بيليكان هيل، منازل أتاكوي، أركيتيب، منازل يالن، جنة كورو، دنيزاستانبول, لسجلها.

كيليش اوغلو توجت بكثير من الجوائز الدولية في مجال عملها.

